

Mødereferat bestyrelsesmøde
Fredag. D. 11.3.2022 - kl. 08:30

Til stede:	Johnny H. Pedersen, Hans-Henrik Tungelund, Mette Adamsen og Vibe Bertelsen
Mødested:	Klubhuset
Referent:	Hans-Henrik
Punkt:	Emne:
1.	Klubfest: Hjortshøj Beboerhus er reserveret til d. 12.11. Eva spørges (Vibe) om hun vil være tovholder. Afholdelsen bliver afhængig af, om der melder sig hjælpere til dagen uden for bestyrelsen, der for fleres vedkommende ikke har tiden til det pt. Mad købes ude i byen, men der er en del "småting" der følger med. Amerikansk lotteri også uafklaret og afhængig af en indsats omkring sponsorgaver og indkøb. (SIDSTE: Klubfesten udsat)
2.	Klikker på hjemmesiden: Mette går videre med at få klikkerholdene præsenteret på hjemmesiden.
3.	Hjemkaldelse og modtagere af vandrepokalerne: Hjemkaldelse er sendt ud, og de fleste er vist allerede returneret til klubhuset. Vi har nogle kandidater, men vi (Mette) laver et opslag om indstilling og motivering af kandidater til pokalerne: Kammeretskabs, Fighter, Årets Konkurrencehund, Agility Slider og Konkurrenceslider pokalerne.
4.	Køreskader på arealet ifm. mastearbejde: Der er indhentet forslag til og pris på udbedring af skaderne. Hegnet skal også udbedres så det er helt tæt. HH kontakter entrepræneren for erstatning eller hurtig udbedring.
5.	Hal: Bestyrelsen ønsker at kende klubbens holdning til en ny hal, og har besluttet at tage anskaffelsen af en hal op til afstemning på generalforsamlingen 2023. En principbeslutning med en pris og størrelsesramme, der kan arbejdes videre med.
6.	Ordinær generalforsamling 2023: Afholdes i Hornslet Hallen mandag d. 23.1.2023 kl. 19:00. Mette reserverer.
7.	Bestyrelsesmedlemmer på valg: Kassereren og to bestyrelsesmedlemmer er på valg. Mette og Johnny genopstiller ikke, Eva spørges. HH laver opslag om ny kasserer og medlemmer til bestyrelsen.
8.	Rullende kontingent?: En snak om fordele og ulemper ved det nye rullende kontingent. Det kan være begge dele, alt afhængig af hvornår på året man indmeldes og evt. fortsætter. Vi bevarer det rullende fortsat.
9.	Møde med TA: Bestyrelsen har i forlængelse af aftalen om 2 årlige møder, holdt et godt og konstruktivt

	møde med TA om bl.a. trænerkurser og kommunikationen. Der er oprettet en FB-gruppe til løbende at holde hinanden bedre orienteret.
10.	Regnskab 2022: Indtægterne har i år været mærket af manglende trænere. På trods af at der kun har været to hvalpehold i år, og de ekstraordinære udgifter til markering af 50 års jubilæet, ser det ud til at vi kommer ud af året med et mindre overskud. Hvor stort selvfølgelig afhængigt af hvad klubfest mm. vil koste.
11.	Gravering af pokal vundet til klubben for flest deltagere i Hadsten: Bestyrelsen vil ikke bruge penge på gravering af selve pokalen, men ifm. bestilling af pokaler til klubmesterskabet, kan der bestilles markat med navnene på, der kan sættes på pokalfoden.
12.	Boldkanonen: Efterlysningen af boldkanonen på facebook har ikke bragt den for dagen. Flere brugere af kanonen er spurgt, men vi prøver lige en efterlysning igen. Vi indkøber ikke umiddelbart en ny. Hvis vi må konstatere at den er blevet stjålet, så må det tages i betragtning ift. hvad vi så gør.
13.	Evt: Snak om "problemhunde" og "hård" træning i klubben. Emnet er vigtigt og skaber desværre splid her og der. Kursus for trænerne i reaktive hunde kunne være en idé, både som et værktøj, men også som en vej til en bedre forståelse klubbens medlemmer imellem. Forslag om at omdøbe klubben til DcH Kaløvig Hornslet, lægger vi på hylden igen.
14.	Næste møde: Ikke aftalt.